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Vedrørende B 2 - Forslag til folketingsbeslutning om indførelse af almindelig moms på 
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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren se på, hvad der kan gøres ved såkaldt kunstnermoms på tatoveringer og 

herunder undersøge, hvilke muligheder der er for, at alle typer af tatoveringer pålægges 

samme momssats? 

 

Svar 

Beslutningsforslaget sætter fokus på den gældende momsfritagelse for kunstnerisk tato-
vørvirksomhed.  
 
Da momsfritagelsen for kunstnerisk virksomhed imidlertid ikke kun gælder for kunstne-
risk tatovørvirksomhed, men for alle former for kunstnerisk virksomhed, er jeg af den 
opfattelse, at der bør foretages en nærmere undersøgelse af fritagelsens omfang og funk-
tion, før der foretages en eventuel ændring.  
 
Jeg vil derfor tage initiativ til, at der foretages en undersøgelse af fritagelsen for kunstne-
risk virksomhed. I forbindelse med undersøgelsen vil der blandt andet blive set på  

 omfanget af brugen af fritagelsen, 

 gældende praksis og afgrænsning af fritagelsen, og 

 alternativ afgrænsning af fritagelsen, herunder afgrænsninger anvendt i anden 
lovgivning og evt. andre lande. 
 

På baggrund af undersøgelsen vil det blive vurderet, om der kan foretages en hensigts-
mæssig ændring.  
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